
Protokół Nr …/2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 22 marca 2021 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 14.12.2020 r., 18.01.2021 r.   

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku 

3) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

od opłat, a także trybu ich pobierania 

4) wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap 

5) zmieniająca uchwałę nr L/336/2017 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie zasad 

dofinansowania inwestycji służących ochronie powietrza, polegających na wymianie źródeł ogrzewania 

na proekologiczne w budynkach mieszkalnych na terenie miejskim i wiejskim gminy Gołdap 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Gołdap  oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 

7) wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej 

za uczestnictwo w działaniu ratowniczym lub szkoleniem pożarniczym 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Gołdap 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Janina Pietrewicz. 

Powitała członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości. 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz powiedziała, że w dobie pandemii nie jest to odpowiedni 

moment na podniesienie diet. Dodała, że w okolicznych samorządach diety sołtysów są niższe od aktualnie 

obowiązujących w gminie Gołdap.  

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz zgłosiła wniosek formalny w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez zdjęcie w pkt 4 podpunktu 8) projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 

przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Gołdap. 

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie wniosek formalny w sprawie zmiany 

porządku posiedzenia poprzez zdjęcie w pkt 4 podpunktu 8) projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

zasad przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły wniosek formalny: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego –  3za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich –  3 za, 1 wstrzymujący się 

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia 

komisji z dnia 14.12.2020 r. 

Do projektu protokołu uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z posiedzenia komisji z dnia 14.12.2020 r.: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego –  2 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  



- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki –  4 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich –  4 za  

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia 

komisji z dnia 18.01.2021 r. 

Do projektu protokołu uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z posiedzenia komisji z dnia 18.01.2021 r.: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego –  3 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego –  6 za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki –  5 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

Do pkt 4 

1) i 2) 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 oraz projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Edyta Białek powiedziała, że w przedłożonych projektach uchwał proponuje się zmiany 

w planie dochodów w rozdziale 85295 „Pozostała działalność” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów 

o kwotę 3.450,00 zł na podstawie informacji Wojewody Warmińsko-Mazurskiego pismem o podziale środków 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na realizację Programu "Wspieraj Seniora"  

w ramach Solidarnościowego Korpusu Wsparcia Seniorów na rok 2021. Plan dochodów zwiększa się o kwotę 

3.450,00 zł. Proponowane zmiany w planie wydatków w rozdziale „Izby rolnicze” dokonuje się poprawy 

klasyfikacji budżetowej z rozdziału "Graniczne inspektoraty weterynarii". W rozdziale  „Urzędy gmin (miast 

i miast na prawach powiatu)” na wniosek Kierownika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych dokonuje się 

zwiększenia w planie wydatków o kwotę 29.520,00 zł z przeznaczeniem na sporządzenie sprzeciwu od nakazu 

zapłaty oraz wniosku o oddalenie pozwu wniosku ze sprawą żądania zapłaty dotacji dla niepublicznego 

przedszkola Bajka. Źródłem pokrycia są środki z Rozdziału 85415 "Pomoc materialna dla uczniów  

o charakterze socjalnym". W rozdziale 75405 „Komendy powiatowe Policji” na wniosek Komendanta 

Powiatowej Policji w Gołdapi oraz na wniosek Kierownika Wydziału WA dokonuje się zwiększenia w planie 

wydatków o kwotę 25.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu osobowego, 

segment C z napędem hybrydowym w wersji oznakowanej. Źródłem pokrycia są wolne środki. W rozdziale 

75411 „Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” dokonuje się zmiany klasyfikacji z rozdziału 

75412 "Ochotnicze straże pożarne" oraz na wniosek Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 30.000,00 zł z przeznaczeniem na " Wsparcie finansowe 

- zakup samochodu Powiatowa Straż Pożarna". Ponadto zmienia się nazwę zadania na: "Zakup samochodów 

ratowniczo- gaśniczych dla Państwowej Straży Pożarnej z terenu Województwa Warmińsko-Mazurskiego". 

Zadanie inwestycyjne w kwocie 75.000,00 zł zostało wprowadzone do Budżetu Gminy Gołdap na rok 2021. 

Zgodnie z prośbą Komendanta zwiększa się na tym zadaniu planowane wydatki o kwotę 30.000,00 zł ponieważ 

planowana kwota okazała się zbyt niska a Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi została 

ujęta jako "priorytetowa" z pierwszeństwem doposażenia w taki samochód. W rozdziale 80195 „Pozostała 

działalność" na wniosek Kierownika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych dokonuje się zwiększenia  

w planie wydatków o kwotę 3.500,00 zł z przeznaczeniem na opłaty poza abonamentowe wynikające z usług 

telekomunikacyjnych. W wyposażeniu tabletów zakupionych do nauki zdalnej uczniów w ramach projektów 

Zdalna Szkoła oraz Zdalna Szkoła + jest Internet. W związku z zakupionym abonamentem zdarzają się 

przekroczenia w limicie transferu. W związku z tym rodzice uczniów są zobligowani do pokrywania tych 

opłat. Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 80113 "Dowożenie uczniów do szkół". W rozdziale 85203 

„Ośrodki wsparcia” na wniosek Kierownika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych dokonuje się zwiększenia 

w planie wydatków o kwotę 30.707,38 zł w związku z wpływem postanowienia WSA w Warszawie  

o odmowie wstrzymania wykonania zaskarżonej decyzji w sprawie zwrotu części dotacji celowej przekazanej 

Gminie Gołdap z budżetu Państwa na realizację zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

polegającego na prowadzeniu Środowiskowego Domu Samopomocy "Słoneczny Dom" w Gołdapi. Wysokość 

należności - 23.045,38 zł oraz odsetki w wysokości 7.662,00 zł. Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 80113 

"Dowożenie uczniów do szkół". W rozdziale 85295 „Pozostała działalność” dokonuje się zwiększenia w planie 

wydatków o kwotę 3.450,00 zł na podstawie informacji Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o podziale 

środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na realizację Programu "Wspieraj 

Seniora" w ramach Solidarnościowego Korpusu Wsparcia Seniorów na rok 2021. Dodatkowo zwiększa się 

wydatków o kwotę 0,01 zł z przeznaczeniem na zwrot niewykorzystanej dotacji w związku z rozliczeniem 



projektu Fachowość i Taktyka z roku 2020. Plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę 58.450,00 zł. Plan 

dochodów zwiększa się o kwotę 3.450,00 zł i po zmianach wynosi 111.605.957,13 zł. Plan wydatków zwiększa 

się o kwotę 58.450.000 zł i po zmianach wynosi 120.132.380,09 zł. W związku ze zdjęciem z porządku 

posiedzenia podwyżek diet sołtysów zostanie przesłana autopoprawka.  

 

 Członek Komisji Marian Mioduszewski zapytał, skąd wynika zwrot w rozdziale 75023 kwoty  

23.045,00 zł. 

 Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak odpowiedziała, że jest to zwrot dotacji wynikający  

z przeprowadzonej kontroli w „Słonecznym Domu” w latach 2018-2019. Gmina odwołała się od decyzji. 

  Członek Komisji Marian Mioduszewski zapytał, czego dotyczy sprawa przedszkola „Bajka” poruszona  

w rozdziale 75023. 

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak odpowiedziała, że właściciel przedszkola wystąpił 

o wypłatę źle naliczonej dotacji. Gmina nie zgodziła się ze stanowiskiem właściciela. Kwota przedstawiona  

w projekcie stanowi koszt opłacenia kancelarii prawnej w związku ze sporządzeniem sprzeciwu.  

  

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021-2036..  

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za, 1 wstrzymujący 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 2 za, 1 wstrzymujący 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za, 2 wstrzymujące 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

3) 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, a także trybu ich pobierania. 

 

Dyrektor OPS Emilia Mor – Górska powiedziała, że na podstawie ustawy o pomocy społecznej do zadań 

własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy organizowanie i świadczenie usług opiekuńczych,  

w tym specjalistycznych usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania osoby, która z powodu wieku, choroby 

lub innych przyczyn wymaga pomocy innych osób. Na podstawie art. 50 ust. 6 Rada Gminy określa 

szczegółowe zasady przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania. 

Konieczność podjęcia nowej uchwały wynika przede wszystkim ze zmiany kosztu jednej godziny usług 

opiekuńczych oraz specjalistycznych usług opiekuńczych. Ponadto zmieniono procentowe progi dochodowe, 

uprawniające do ponoszenia odpłatności. Należy zaznaczyć, że sposób naliczania odpłatności, jaki został 

zaproponowany w niniejszym projekcie uchwały ustalony w oparciu o przepisy prawa ma na celu utrzymanie 

pewnego poziomu cenowej stabilizacji świadczonych przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Gołdapi usług. 

Organizowanie usług opiekuńczych, specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi w miejscu zamieszkania osób chorych, 

niepełnosprawnych, ułatwia im pozostanie w środowisku domowym oraz pozwala uniknąć umieszczenia  

w całodobowych placówkach opiekuńczych. 

  

Radny Andrzej Tobolski zapytał, czy pracownicy OPS otrzymali podwyżki. 

Dyrektor OPS Emilia Mor – Górska odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 



opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, a także trybu ich pobierania. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

4) 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk  

i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału GPO Beata Kołakowska powiedziała,  że określa się wykaz kąpielisk na terenie gminy 

Gołdap w 2021 r.  Kąpielisko „Plaża Miejska” nad wydzielonym fragmentem jeziora Gołdap, zlokalizowane 

przy Promenadzie Zdrojowej 14 w Gołdapi - zgodnie z załącznikiem graficznym do uchwały. Ustala się czas 

trwania sezonu kąpielowego od 1 lipca 2021 r. do 31 sierpnia 2021 r.  

 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

 5) 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

nr L/336/2017 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie zasad dofinansowania inwestycji 

służących ochronie powietrza, polegających na wymianie źródeł ogrzewania na proekologiczne w budynkach 

mieszkalnych na terenie miejskim i wiejskim gminy Gołdap. 

 

 Kierownik Wydziału GPO Beata Kołakowska powiedziała, że podjęcie przedłożonej uchwały, poszerzy 

zakres przyznanej dotacji uprawnionym podmiotom, na realizację inwestycji służących ochronie powietrza, 

polegających na wymianie źródeł ogrzewania na proekologiczne w budynkach mieszkalnych  na terenie 

miejskim i wiejskim gminy Gołdap. W budynkach o dwóch mieszkaniach wprowadzono możliwość dwóch 

oddzielnych źródeł ogrzewania. Regulamin wraz z załączonymi wnioskami został dostosowany  

do obowiązujących wymogów prawnych. 

 

Członek Komisji Zbigniew Mieruński zapytał, z czego wynika wycofywanie wniosków oraz zwroty 

dotacji. 

Kierownik Wydziału GPO Beata Kołakowska odpowiedziała, że dotacje były dawane za późno, 

wnioskujący liczyli na doprowadzenie w tym czasie sieci gazowej, bądź składają z wyprzedzeniem. 

Członek Komisji Zbigniew Mieruński zaproponował, by wprowadzić 2 terminy naboru wniosków. 

Dołączył Wojciech Hołdyński 

 Kierownik Wydziału GPO Beata Kołakowska powiedziała, że duża ilość składanych wniosków rocznie 

przewyższa kwotę zabezpieczonych środków w budżecie. Część wniosków nie jest rozpatrywana przez 

wyczerpanie środków na dany cel. 

 Członek Komisji Wojciech Hołdyński poparł pomysł odnośnie możliwości wnioskowania w dwóch 

terminach oraz zaproponował podniesienie kwot dotacji.  

 Członek Komisji Zbigniew Mieruński złożył wniosek formalny w sprawie wprowadzenia zmian  

w regulaminie w § 5 w pkt 3 poprzez dodanie zapisu : "w przypadku niewykorzystania środków w pierwszym 

terminie ogłasza się drugi nabór od 1 czerwca do 31 lipca". 

 W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły zgłoszony wniosek: 

 - Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 



 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

nr L/336/2017 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie zasad dofinansowania inwestycji 

służących ochronie powietrza, polegających na wymianie źródeł ogrzewania na proekologiczne w budynkach 

mieszkalnych na terenie miejskim i wiejskim gminy Gołdap z autopoprawką.  

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

6) 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gołdap  oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

 

 Kierownik Wydziału WIK Jarosław Duchnowski powiedział, że zmiana danych w załączniku wynika  

z potrzeb mieszkańców gminy Gołdap i kuracjuszy. Do wykazu przystanków proponuje się dodać przystanki 

po lewej i prawej stronie na promenadzie zdrojowej oraz przystanek na ul. Wczasowej po lewej stronie przy 

skrzyżowaniu i drugi przy Leśnym Zakątku.  

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Gołdap  oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

7)  

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniem pożarniczym. 

 

P.o. Kierownika Wydziału WA Róża Popławska powiedziała, że doceniając zaangażowanie członków 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Dunajku, Górnem i Grabowie w sprawowaniu funkcji jednostek ochrony 

przeciwpożarowej na terenie Gminy Gołdap oraz działalności na rzecz lokalnej społeczności proponuje się 

zwiększenie wysokości ekwiwalentu za uczestnictwo w działaniu ratowniczym do kwoty 24,00 zł za godzinę 

i ekwiwalentu za uczestnictwo w szkoleniu pożarniczym do kwoty 12,00 zł za godzinę. W perspektywie 

ostatnich pięciu lat wysokość płacy minimalnej oraz stawki godzinowej stopniowo wzrasta, w konsekwencji 

czego wysokość ekwiwalentu za uczestnictwo w działaniu ratowniczym i szkoleniu pożarniczym powinna 

zostać zwiększona. Realizowanie przez członków OSP szeregu zadań, a przede wszystkim walka z pożarami, 

klęskami żywiołowymi lub innymi miejscowymi zagrożeniami zasługuje na uznanie i docenienie oraz wymaga 

urealnienia wysokości ekwiwalentu. Okazując szacunek dla ciężkiej pracy członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych oraz mając na uwadze powyższe zmiana obowiązującej uchwały w zakresie wysokości 

ekwiwalentu wydaje się w pełni uzasadniona. 

 

Radny Andrzej Tobolski zapytał, czemu OSP rozwozi ulotki w sprawie szczepień. 

P.o. Kierownika Wydziału WA Róża Popławska odpowiedziała, że dystrybucja ulotek jest zleconym 

zadaniem rządowym.  

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniem pożarniczym. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 



- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

Do pkt 5 

Członek Komisji Zbigniew Mieruński – w II połowie stycznia weszła ustawa, która powołała Rządowy 

Fundusz Rozwoju Mieszkalnictwa. Z tego funduszu, jeżeli gmina podejmie działania budowy nowych 

budynków komunalnych, może otrzymać dotacje do 80 %. Gmina może również otrzymać dotacje do 50%  

na modernizację niezamieszkałych budynków komunalnych. Zapytał, czy Urząd robi w tym kierunku 

rozeznanie. 

Członek Komisji Zbigniew Makarewicz zapytał, czy gmina planuje poprawić przed sezonem szlak Green 

Velo,  

Radny Andrzej Tobolski powiedział, że składał wniosek o przeprowadzenie audytu w spółce PWiK ale 

przewodniczący Wojciech Hołdyński jeszcze w tej sprawie nie odpowiedział. Dodał, że przetrzymywane  

są śmieci przy ul. Konstytucji 3-Maja przez spółkę PGK. Zwrócił się o przygotowanie sprawozdania z budowy 

Zakładu Przyrodoleczniczego oraz o przygotowanie informacji o wydatkach na inwestycję Wronki Wielkie – 

Jabłońskie. 

Członek Komisji Wojciech Hołdyński zaproponował przegłosowanie propozycji przeprowadzenia audytu 

w spółce PWiK, gdyż przewodniczący rady nie decyduje o takich rzeczach.  

Radca prawny Barbara Woźniak powiedziała, by wstrzymać się z głosowaniem w powyższej sprawie  

do czasu sprawdzenia możliwości pod względem prawnym. 

Prezes PWiK Jarosław Dzienis powiedział, że odpowiadał oraz przesłał pełną dokumentację radnemu 

Andrzejowi Tobolskiemu na tematy poruszane ponownie z dniu dzisiejszym.  

 Radny Andrzej Tobolski powiedział, że w jego ocenie spółka PWiK jest źle zarządzana.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała              Przewodnicząca Komisji 

   /-/  Katarzyna Krusznis                      /-/ Zofia Syperek 

 


